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Vlada Kantona Sarajevo 

12.Sjednica Skupštine KS

Pitanje broj 59/12 

Pitanje :
Dokle se došlo sa izmirenjem tužbi po radno - pravnom odnosu zaposlenika KS 
koje se mjere u milionskim iznosima?

Obrazloženje:
Ovih dana stižu mi pitanja mnogih uposlenika Kantona Sarajevo sa dopunskim 
pitanjima kada će im biti isplaćene iznosi koji su se dobili po pitanju tužbi 
radno-pravnog odnosa zaposlenika KS, pa me interesuje šta je Vlada uradila po 
tom pitanju i kolike su godišnje kamate po ovom predmetu.
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